
 

 

 

Bestyrelsesmøde 26. Maj 2016 hos Erik 

Afbud fra Søren, Sabrina, Torben 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde – fremsendt af Mogens 15/4. 
Ref. godkendt 

2. Konstituering af bestyrelsen 
Velkommen til Jesper! 

Stående udvalg: 

 Servitutudvalg (Peter [fmd], Dorthea, Sabrina) 

 Veje og kloakker (Dorthea [fmd], Søren) 

 Hjemmeside (Søren, Jesper, Sabrina) 

 Rotter (Sabrina, Jesper, Marianne) 

 Miljø (Niels, plus medlemmer i og uden for bestyrelsen) 

 Muren (Erik og Marianne og Noah) 

 Affald (Erik, Marianne) 

 Fællesudvalget for byggeforeninger (Dorthea og Torben) 

@ Erik laver bestyrelsesliste 

Bestyrelsen takker Mogens for de mange års indsats for kvarteret og vores veje. Dorthea sørger for en 

gave. 

3. Bestyrelsens arbejdsform 
Vi har i det forløbne år mødte hver 6. uge – har det været tilstrækkeligt, og er alle ordentligt informerede så 

de kan deltage aktivt i bestyrelsens arbejde? Hvordan skal vi indkalde og afholde bestyrelsesmøder? Vi skal 

sætte en mødekalender for møder frem til jul. 

Bestyrelsesmøder 

22/6 hos Jesper, Erik ref 

18/8 hos Peter, Jesper ref 

3/10 hos Dorthea, Peter ref 

15/11 hos Marianne, Dorthea ref 

6/1 hos Niels med julefrokost kl ca 18, Marianne ref 

22/2 hos Sabrina, Niels ref 

3/4 hos Søren, Sabrina ref 

25/4 hos Torben, Søren ref 



[Skriv her] 
 

Generalforsamling 18/5 kl 19 

4. Mål for det kommende år 
De stående udvalg opstiller enkle og realistiske mål for hvad vi vil opnå med arbejdet i den kommende 

periode frem til bestyrelsesmødet i august 

5. Orientering fra de stående udvalgt i øvrigt 

6. Evt. 
Erik følger op på kommunens overtagelse af vores veje både hvad angår hvilke fortove de overtager, 

vejtræer, bump mv. og at foreningen ikke ønsker yderligere parkering i forhaverne. 

Torben fremsender kommunens vejovertagelsesbrev til husejerforeningen til bestyrelsens medlemmer. 

På næste BM drøftes hvordan vi fremadrettet tilrettelægger drøftelserne brugen af vejformuen. 


